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Geachte leden van de fractie VVD, 

 

Onderstaand geven wij een reactie op de vragen die u over het asielbeleid heeft 

gesteld. 

 

1.Door de Rijksoverheid wordt in de brief vermeld dat de afgelopen weken afspraken 
zijn gemaakt tussen kabinet, VNG, IPO en het Veiligheidsberaad. 
a). Welke bijdrage heeft uw college van burgemeester en wethouders geleverd aan 
de insteek die de Vereniging Nederlandse Gemeenten namens alle gemeenten heeft 
gehanteerd in dit overleg? 
 

Colleges van burgemeester en wethouders van alle Nederlandse gemeenten leveren 

bij dit soort onderhandelingen geen bijdrage. De VNG doet dit namens de 

gemeenten. 

 

b) Welke bijdrage heeft u als burgemeester geleverd aan de insteek die het 

Veiligheidsberaad heeft gehanteerd in dit overleg? 

 

De burgemeesters, anders dan de voorzitters van de 25 Veiligheidsregio’s, worden 

vooraf niet geconsulteerd. De burgemeesters van Zuid-Limburg worden vrijwel 

wekelijks geïnformeerd over de uitkomsten van het Veiligheidsberaad door de 

voorzitter van onze Veiligheidsregio, mevrouw Penn-te Strake, burgemeester van 

Maastricht. Zij is de verbindende schakel tussen het Veiligheidsberaad en het 

regionale burgemeestersoverleg. Meerdere burgemeesters, waaronder Voerendaal, 

hebben grote twijfels uitgesproken over het vermengen van de taakopdrachten 

“opvang Oekraïense vluchtelingen”, “crisisnoodopvang asielzoekers” en 

“statushouders”.    
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2.Door de Veiligheidsregio’s is ingestemd met het openhouden van de crisisnoodopvang na 1 oktober a.s. tot 

en met in elk geval eind van het jaar 2022.  

Welke gevolgen heeft deze beleidswijziging van de Veiligheidsregio voor (mogelijke) crisisnoodopvang in 

onze gemeente? 

 

Door de Veiligheidsregio’s wordt enkel uitvoering gegeven aan landelijke kaders en afspraken: er is geen 

sprake van eigen beleid van de Veiligheidsregio Zuid-Limburg.  

De 16 gemeenten van Zuid-Limburg staan samen aan de lat de taakstelling in te vullen. Voerendaal heeft 

beperkte mogelijkheden vanwege het gebrek aan geschikte gebouwen. Enkel Sportcomplex De Joffer komt in 

aanmerking voor kleinschalige crisisnoodopvang.  

 

3.Opvang voor Oekraïense ontheemden, asielzoekers en statushouders kunnen voortaan meer flexibel 

worden ingezet.  

Is uw college voornemens deze flexibiliteit, waardoor bijvoorbeeld opvangplekken die nu beoogd zijn voor 

Oekraïense ontheemden, te gaan gebruiken voor asielzoekers, toe te passen in onze gemeente? 

 

Asielzoekers verblijven tijdens de asielprocedure in asielzoekerscentra van het COA. Voerendaal kent geen 

gebouwen die hiervoor geschikt zijn. Ten aanzien van onze wettelijke taak om statushouders te huisvesten, 

geven wij (regulier) invulling aan deze taak.  

 

4.Gemeenten hebben toegezegd te streven naar huisvesting van meer dan 20.000 statushouders in de  

tweede helft van 2022, dat is meer dan oorspronkelijk gepland. Op landelijk niveau wordt gesproken over 12%  

van de vrijkomende sociale huurwoningen. Daardoor zal ook de druk op onze gemeente toenemen om  

aanvullende statushouders te zullen huisvesten.  

Welke gevolgen heeft deze toezegging vanuit de gemeenten voor huisvesting van statushouders, de  

woningvoorraad en overige spoedzoekers zoals jongeren of alleenstaande ouders in onze gemeente? 

 

Wij zijn breed aan de slag met de huisvestingsopgave voor statushouders, maar ook van andere doelgroepen. 

Wij nemen deze huisvestingsopgave mee in het overleg met de woningcorporaties, onder andere in kader van 

de prestatieafspraken. In een informele raadssessie hebben wij u hierover geïnformeerd in de eerste van helft 

van 2022. Daarnaast gaan wij aan de slag met het Masterplan Wonen, waarin we nader beleid gaan 

ontwikkelen voor de opgave op de woningmarkt.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN VOERENDAAL 

de secretaris,     de burgemeester, 

 

 

C.J.H.M. Janssen    W. Houben 

 
 


